
Zeer geachte leden van de Commissie NLM, 

 

Graag willen wij U allen informeren over de voortgang met betrekking tot 
de geluidsschermen, vooral nu de afslagen gereed zijn en geopend zijn. 
Het volgende nieuwsbericht en nieuws item op RTVNH geeft het heel 
goed weer; 
 

http://www2.nhnieuws.nl/nieuws/225397/mijlpaal-in-verbreding-a27-bij-
hilversum-zon-prestatie-neerzetten-in-korte-tijd-is-echt-topsport 
 

Tot ons genoegen lazen we in de Gooi-en Eemlander van 25 mei jl. (zie 
bijlage) het volgende; 
 
HAARLEM Provincie wil koppositie 
 
Noord Holland wil koploper zijn inzake klimaat en daar ook flink in 
investeren. Verder wil de Provincie groenstroken langs de wegen. 
 
De Provincie wil voorop lopen bij het bijdragen aan Nationale en 
Internationale doelstellingen. 
 
Volgens mevrouw Post van Financiën zijn de vooruitzichten positief. 
 
Ook moet de infrastructuur worden gebruikt om duurzame energie op te 
wekken. Bijvoorbeeld door fietspaden uit te rusten met Zonnecellen.  
 
Bovenstaande stemt ons optimistisch; is de afslag bij Hilversum geen 
mooie plek om de natuur die verloren is gegaan te compenseren met 
duurzame oplossingen? Zo hebben wij al voorgesteld om 
Geluidsschermen te plaatsen met zonneschermen. ook hebben wij 
aangegeven dat het een zeer duurzame oplossing is die goed is voor 
onze gezondheid om eventueel geluidsschermen te plaatsen met klimop, 
die tevens de fijnstof opvangen. Mevrouw Post geeft aan dat er budget 
is.  
 
Het mooie is dat Gemeente Hilversum ook wil bijdragen, omdat zij ook 
vinden dat de vernietiging van 2,68 hectare natuur gecompenseerd moet 
worden en de gezondheidsgevolgen onacceptabel zijn voor de 
buurtbewoners.  
 
Wij zijn nog steeds in afwachting van een welwillend gesprek met de 
provincie, volgens de motie van 19 december jl. in de Tweede Kamer. 
Zou dit een mogelijkheid bieden om met ons en de Gemeente in gesprek 
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te gaan over duurzame oplossingen bij de A27 - en afslag 33. De nieuwe 
Afslag 33 staat op gemeentegrond en is een aansluiting naar de N201, 
de rondweg van Hilversum. 
 
Graag zien wij een afspraak tegemoet om bovenstaande met u te 
bespreken. 
 

Met vriendelijke groet, 
 

Comité Geluidsschermen A27-afslag 33 
 


